
 

 

 

Αθήνα, 10 Απριλίου 20024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

Θέμα: «Χωρίς προσωπικό τα Αστυνομικά Τμήματα και τα 

ΤμήματαΑσφαλείας στην πόλη της  Θεσσαλονίκης» 

 

Είναι γνωστή η υποστελέχωση των αστυνομικών υπηρεσιών στη 

Θεσσαλονίκη τόσο από δημοσιεύματα που κατά καιρούς βλέπουν το φως της 

δημοσιότητας, όσο και από καταγγελίες της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 

Θεσσαλονίκης. Τα περισσότερα από τα 17 Αστυνομικά Τμήματα λειτουργούν 

με το 50% της προβλεπόμενης οργανικής δύναμης με αποτέλεσμα σε αρκετές 

περιπτώσεις να βγαίνουν κοινά περιπολικά για 2 ή και περισσότερα Αστυνομικά 

Τμήματα. Αντίστοιχη είναι η κατάσταση στα περισσότερα Τμήματα Ασφαλείας 

με χαρακτηριστικότερα παραδείγματα το Τ.Α. Λευκού Πύργου, Τούμπας, 

Αμπελοκήπων, Δέλτα, τα οποία στερούνται του προβλεπόμενου αστυνομικού 

προσωπικού και τα οποία ενισχύονται σε μόνιμη βάση τα τελευταία χρόνια με 

προσωρινές μετακινήσεις και αποσπάσεις από άλλες υπηρεσίες. Κάτι 

αντίστοιχο συμβαίνει και στην ομάδα ΔΡΑΣΗ, η οποία συνεχίζει να είναι 

αποδεκατισμένη, αφού συνολικά θα έπρεπε να αριθμεί 45 αστυνομικούς και 

την δεδομένη στιγμή,πάντα σύμφωνα με δημοσιεύματα, φαίνεται να υπηρετούν 

20.  

Επίσης, κενά υπάρχουν στις Διμοιρίες της Δ.Α.Ε.Θ. ενώ στη Διεύθυνση 

του Κρατικού Αερολιμένα της πόλης ουδέποτε τροποποιήθηκε το 

οργανόγραμμα,  ώστε να αποτυπώνονται οι νέες υπηρεσιακές ανάγκες, με 

αποτέλεσμα ακόμα και οι ενισχύσεις κατά την θερινή περίοδο να μην επαρκούν.  

Και ενώ αυτή είναι η εικόνα των αστυνομικών υπηρεσιών, η έναρξη των 

εργασιών του flyover έχει αυξήσει ακόμα περισσότερο τις υπηρεσιακές ανάγκες 

ειδικά στην Τροχαία Θεσσαλονίκης με μεγάλο μέρος αυτών να καλύπτεται 

μέσω εσωτερικών μετακινήσεων από λοιπές Διευθύνσεις. Οι μετακινήσεις 

όμως αυτές έχουν πυροδοτήσει, μεταξύ άλλων, και σημαντικές αντιδράσεις από 

τους ίδιους τους αστυνομικούς υπαλλήλους. Η Ένωση Αστυνομικών 
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Θεσσαλονίκης έχει καταγγείλει ότι έχουν αποσπαστεί μέχρι και αστυνομικοί με 

ειδικότητα από την Υποδιεύθυνση Εγκληματολογικών Ερευνών καθώς και από 

την Αντιτρομοκρατική. Υποστηρίζουν ότι ημετακίνηση 20 αστυνομικών από την 

Αντιτρομοκρατική οδηγεί ξεκάθαρα σε διάλυση τη συγκεκριμένη υπηρεσία, 

αφού, όπως αναφέρουν, « πλέον μένουν μόνο αξιωματικοί να ασκούν διοίκηση 

«στον κανέναν». Επίσης, αναρωτιούνται πόσο λογικό είναι στελέχη της 

Αντιτρομοκρατικής να βγαίνουν στους δρόμους για να ρυθμίζουν την 

κυκλοφορία και μετά από τρεις μήνες να επιστρέψουν στην βάση τους για την 

ανεύρεση τρομοκρατών. 

Τέλος μία προσπάθεια ενίσχυσης των Τμημάτων έγινε με την τοποθέτηση των 

αστυνομικών που ανήκουν στην Ομάδα Προστασίας Πανεπιστημιακών 

Ιδρυμάτων (ΟΠΠΙ) σε αυτά, αποδεικνύοντας στην πράξη πως σε καμία 

περίπτωση δεν εκτελούν τα καθήκοντα και τις υπηρεσίες για τις οποίες 

προσελήφθησαν αρχικά. Ωστόσο, ακόμα και αυτή η τοποθέτηση αποτελεί 

σημείο έντασης για το προσωπικό, αφού στερεί την πολυπόθητη μετάθεση 

βάσει μορίων, την οποία ανέμεναν πολλοί αστυνομικοί από διάφορες 

υπηρεσίες της χώρας.  

Επειδή η προστασία των πολιτών αλλά και η ασφάλεια των ίδιων των 

αστυνομικών αποτελούν υποχρέωση του κράτους ενώ η υποστελέχωση 

μπορεί να οδηγήσει ακόμα και σε τραγικά περιστατικά, όπως της πρόσφατης 

γυναικοκτονίας. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

 

1. Πόσοι αστυνομικοί υπηρετούν στα αστυνομικά τμήματα και 

τμήματα ασφαλείας στη μητροπολιτική Θεσσαλονίκη και πόσες 

οργανικές θέσεις παραμένουν κενές; 

2. Πόσοι αστυνομικοί μετακινήθηκαν από τη Γενική Αστυνομική 

Διεύθυνση Θεσσαλονίκης στη  Διεύθυνσης Τροχαίας 

Θεσσαλονίκης για τη ρύθμιση της κυκλοφορίας εξαιτίας της 

κατασκευής του flyover και πόσοι από αυτούς έχουν αποσπαστεί 

από άλλες υπηρεσίες; Τα κενά που δημιουργήθηκαν από τις 

μετακινήσεις αυτές έχουν καλυφθεί και αν ναι από ποιες 

υπηρεσίες; 

3. Πόσοι αστυνομικοί αναμένουν τη μετάθεσή τους από διάφορες 

υπηρεσίες της Ελλάδας  για να επανδρώσουν την αστυνομική 

Διεύθυνση Θεσσαλονίκης; 

4. Πόσοι υπηρετούν στην ΟΠΠΙ Θεσσαλονίκης, πόσοι από αυτούς 

έχουν τοποθετηθεί σε άλλες και ποιες υπηρεσίες και ποια τα 

καθήκοντά τους; 

5. Ποιος ο αριθμός και ποιο το κόστος της μετακίνησης των 

αστυνομικών που έχουν αποσπαστεί από υπηρεσίες της Βορείου 

Ελλάδος για να επανδρώσουν την ΟΠΚΕ Θεσσαλονίκης; 



 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

 Γιαννούλης Χρήστος 

 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος Χρήστος 

 

Ηλιόπουλος Όθων 

 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Λινού Αθηνά 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

 

Παππάς Πέτρος 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Σαρακιώτης Ιωάννης 

 

Τζάκρη Θεοδώρα 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

 

 

 




